

THE STAIRS



DACRYL®



L'ESCALIER DACRYL

Pour la première fois, Dacryl propose un escalier sculptural, qui allie la technologie, le design et la lumière. L'esthétique dépasse l'usage, une pièce d'exception, adaptable à toutes les hauteurs sous-plafond.

La source lumineuse est invisible, les marches semblent flotter dans l'air, les décors des marches sont nombreux et s'adaptent à tout type de lieu.

Entièrement fabriqué dans nos ateliers, l'Escalier Dacryl se monte très facilement et ne demande pas l'intervention d'un professionnel. L'installation est à la portée de tous.

DACRYL STAIRS

For the first time, Dacryl offers a sculptural staircase that combines technology, design and light. Aesthetics exceed use with this outstanding piece, adaptable to all ceiling heights.

The light source is invisible, the steps appear to float in the air, the staircase's decorations are multiple and can be adapted to any type of space.

Made entirely in our workshops, the Dacryl Staircase is very easy to assemble and does not require the intervention of a professional. The installation is within everyone's reach.







DACRYL®

contact@dacryl.com
dacryl.com